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Socialdemokraterna har av ideologiska skäl i snart fyra år fört en politik som skadar 

kommunkoncernens långsiktiga finansiella ställning och som kommer att få allvarliga 

följder även för driftbudgeten på längre sikt. Genom att Socialdemokraterna 

dogmatiskt förvägrar hyresgäster i ytterstaden att friköpa sina lägenheter från stadens 

bostadsbolag och genom att Socialdemokraterna av likaledes dogmatiska ideologiska 

skäl motsätter sig avyttringar ur bostadsbolagens bestånd uppstår inga 

realisationsvinster. Därmed är Socialdemokraterna till följd av sin egen politik tvingade 

att finansiera investeringarna genom omfattande extern upplåning. 

 

Med Alliansens politik 2006–2014 kunde avsevärda investeringsvolymer finansieras 

genom överskott och reavinstintäkter istället för genom upplåning. Med Alliansens 

politik hade därför lånebehovet varit mindre också för kommunkoncernens nuvarande 

investeringsvolymer.” 

 

§ 5.  Översyn av arbetsordning för koncernstyrelsen och instruktion för verksamheten 

 vid Stockholms Stadshus AB 

 

Förelåg koncernledningens tjänsteutlåtande. 

 

 Koncernstyrelsen beslutade följande.   
 

1. Arbetsordning och instruktion för verksamheten vid Stockholms Stadshus AB för 

  innevarande verksamhetsår (bilaga) fastställs. 

 2.  Redovisningen i ärendet godkänns. 

 

 

§ 6.  Inriktningsbeslut gällande Svenska Bostäders nyproduktion av bostäder vid Valla 

 Södra, Årstafältet 
 

Förelåg koncernledningens och stadsledningskontorets gemensamma tjänsteutlåtande. 

 

Koncernstyrelsen beslutade att föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

 

 

1. Inriktningen för Svenska Bostäders nybyggnation omfattande ca 170 lägenheter i 

Valla Södra, Årstafältet, till en total investeringsutgift om 341 mnkr inkl. moms 

godkänns. 

 

 Koncernstyrelsen beslutade för egen del följande. 
 

1. Inriktningen för Svenska Bostäders nybyggnation omfattande ca 

170 lägenheter i Valla Södra, Årstafältet, till en total investeringsutgift om 341 

mnkr inkl. moms godkänns. 

2. Beslutet i ärendet justeras omedelbart 

 

 Särskilt uttalande avgavs av Anna König Jerlmyr m.fl. (M) och Lotta Edholm m.fl. (L)

 samt suppleantyttrande från Karin Ernlund (C) samt Erik Slottner (KD) enligt följande: 
 

”Vi har inga invändningar i sak mot föreliggande projekt eller mot en hög 

investeringstakt som sådan. När Stockholm växer i en historiskt stor omfattning är det 

både nödvändigt och rimligt att möta den växande stadens behov med betydande 

investeringar i såväl bostäder som skolor och infrastruktur av olika slag. Under 


